

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Johann Christoph Mietle.

Mietle, Johann Christoph

Halle (Saale), 29.07.1707

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209170](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-209170)

W. 115 Johannes Christophorus Nettle

Primam lucem ap[er]xi Bucholtz, in pago quodam
Marchia Brandeburg. Medice ad 1685. Patre scilicet Georgio
Abrahamo Nettle ibidem verbi divini ministro, qui postquam
quā puerum adhuc mihi 18 annos nato, cepto, mater & dū
vidua, variisq[ue] calamitatib[us] afflict[us] hominū facultate
negotiorū racturā passa ē, tandem coacta fuit inopia argu-
te patriā relinquere, ac Coburgum cui pater megerat
debent concedere. Avortū cū venissem, in schola pri-
mā Senatoria, qua vocatur, literarū ieci fundamen-
ta, et doctrina sacra, itq[ue] ractis, in Gymasii ibi, quod
florebat Casimirianum, translocatus fui, in quo quinquen-
nii spatium ea addidici, quia ad altiora mihi Audia
me prae parati necessaria erāt, quippe lingua, tam
latina, cū Graeca vacavi, nec non Logica, Metaphy-
sica, Historiā, Geographiā, Theol[og]iā, &c. Conne singulari Deo pro-
videntia factum ē, ut occasio se mihi obtulerit
tam possendi, imporiū illud litterarum celeberr-
imum, anno 1706 mens. April. ubi cum propriis di-
scipulis sin facultatibus, pater celestis prospera
mihi clementissimē, atq[ue] quo haberem unde
viverem, aditam mihi per pl. Reverend. Prof.
Fruchium fecit d. 11 Maj. ad mensar ordina-
rias, Sophorotrophi huius, pro quib[us] benefi-
ciis, cum Epheorū plenā didicissimis, tum pauperum
altiori benignissimo, inprimis vero. Leo, immo
mortales debeo, habeoque gratias.

Anno 1707.

D. 29 Julii.